
 

  
 

 

ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

                                                       VІІ скликання 

 

                                                   П Р О Т О К О Л 

 

27 травня 2016  року                    м.Черкаси                                                № 6   

                             

засідання постійної комісії обласної 

ради з питань охорони здоров’я та 

соціального захисту населення 

 

Всього членів комісії – 14 

На засіданні присутні – 9 

 

ПРИСУТНІ: 

голова постійної комісії – Баштан О.В.  

Члени комісії: Бурсак О.В., Захарцев П.П., Нестеренко І.І., Павленко І.Ф.,  

Сілко Л.А., Судакевич В.Г., Федорук О.Л., Юрченко О.В. 

 

ВІДСУТНІ: Бачинська І.І., Гайович В.Ю., Мельник І.М Парамонов В.В., 

Уманець В.П., 

 

Запрошені: 

 

Данилевський Валерій Вікторович – начальник управління освіти і науки 

облдержадміністрації; 

 

Дудник Лариса Михайлівна – керівник Центру радіаційного захисту населення 

(обласна лікарня); 

 

Зеленський Максим Васильович – начальник управління у справах сім’ї, молоді 

та спорту облдержадміністрації; 

 

Івасенко М.С. – голова ЧОО ВГО «СОЮЗ «ЧОРНОБИЛЬ» УКРАЇНИ»; 

 

Івашина Юніана Юріївна – заступник начальника служби у справах дітей 

облдержадміністрації; 

 

Карманнік Роман Володимирович – директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації; 

 



 

Кравченко Наталія Миколаївна – директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації; 

 

Найдан Олег Володимирович – заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації; 

 

Павлюк Олександр Олександрович – заступник директора Департаменту 

соцзахисту населення облдержадміністрації; 

 

Чикало Руслан Олександрович – директор Департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації. 

 

 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

 

1.Про внесення змін до Програми економічного і соціального розвитку 

Черкаської області на 2016 рік. 

Карманнік 

Роман Володимирович    

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

2.Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2015-2017 роки. 

Карманнік 

Роман Володимирович    

- директор Департаменту регіонального 

розвитку облдержадміністрації 

 

3.Про проект рішення обласної ради «Про обласну цільову програму 

забезпечення підготовки (перепідготовки) та безперервного професійного 

розвитку медичних кадрів на 2016-2020 роки». 

Найдан 

Олег Володимирович    

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

 

4.Про звернення депутатів Черкаської обласної ради до Кабінету Міністрів 

України, Міністерства охорони здоров’я України щодо поліпшення стану 

охорони здоров’я, запобіганню виникнення і поширення інфекційних хвороб, 

убезпеченню від епідемій на території області (вноситься депутатською 

фракцією ПП «Українське об’єднання патріотів» (УКРОП). 

Сілко 

Лариса Аркадіївна    

- депутат обласної ради, секретар постійної 

комісії 

 



5.Про хід виконання рішення обласної ради від 24.04.2015 № 39-2/VІ «Про 

обласну комплексну програму щодо медичного, соціального забезпечення, 

адаптації, психологічної реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) 

учасників антитерористичної операції на 2015-2017 роки». 

Чикало 

Руслан Олександрович    

- директор Департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації 

(Данилевський В.В., Найдан О.В., Зеленський М.В. – співдоповідачі) 

6.Про депутатське звернення Кулікова С.С. (про включення до порядку денного 

чергової сесії обласної ради питання  «Про внесення змін  до обласної програми 

«Турбота» на 2014-2016 роки).  

Чикало 

Руслан Олександрович    

- директор Департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації 

 

7.Про депутатський запит Баштана О.В.  

Баштан 

Олег Васильович   

  

- голова постійної комісії 

 

8.Про лист керівника депутатської фракції «УКРОП» Черкаської обласної ради 

Сегеди А.В. 

Сілко 

Лариса Аркадіївна    

- депутат обласної ради, секретар постійної 

комісії 

 

9.Про депутатське звернення Судакевича В.Г. + (Про лист Уманського міського 

голови Цебрія О.В.). 

Баштан 

Олег Васильович    

- голова постійної комісії 

 

10.Про забезпечення коштами Черкаської обласної лікарні (лист Івасенко М.С.). 

Баштан 

Олег Васильович 

 

- голова постійної комісії 

11. Про внесення змін до рішення обласної ради від 29.12.2015 № 2-3/VІІ «Про 

обласний бюджет на 2016 рік». 

Кравченко  

Наталія Миколаївна    

- директор Департаменту фінансів 

облдержадміністрації 

 



12.Інформація стосовно використання та розподілу медикаментів та виробів 

медичного призначення регіонального резерву, що знаходяться у лікувальних 

закладах (депутатське звернення Баштана О.В. від 01.04.2016 та 15.04.202016) 

Найдан 

Олег Володимирович    

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

 

13.Про затвердження розподілу препаратів інсуліну та виробів медичного 

призначення. 

Найдан 

Олег Володимирович    

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

 

14.Про хід виконання рішення обласної ради від 06.06.2008 № 18-6/V «Про 

обласну програму «Безбар’єрна Черкащина». 

Чикало 

Руслан Олександрович    

- директор Департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації 

 

15.Про хід виконання рішення обласної ради від 09.08.2013 № 24-3/VІ «Про 

програму зайнятості населення Черкаської області на період до 2017 року». 

Чикало 

Руслан Олександрович    

- директор Департаменту соціального захисту 

населення облдержадміністрації 

 

16.Про хід виконання рішення обласної ради від  28.12.2011 № 11-2/VІ «Про 

обласну цільову соціальну програму реформування системи закладів для дітей-

сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування, на 2012-2017 роки». 

Івашина 

Юніана Юріївна    

- заступник начальника служби у справах дітей 

облдержадміністрації 

 

17.Про розгляд питань співпраці з діалізним центром «Фрезеніус Медікал Кер 

Україна». 

Найдан 

Олег Володимирович    

- заступник начальника управління охорони 

здоров’я облдержадміністрації 

 

18.Про лист голови федерації профспілок Черкаської області П.Шевченка «Про 

позицію Федерації профспілок Черкаської області щодо підвищення граничної 

роздрібної ціни на природний газ для побутових споживачів». 

Баштан 

Олег Васильович    

- голова постійної комісії 



 

1.СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. Обгрунтовуючи необхідність прийняття даного рішення, 

Роман Володимирович сказав, що важливим завданням є розробити концепцію 

створення індустріальних парків у Черкаській області. Індустріальні парки 

сприяють входженню до регіонів передових технологій, завдяки чому 

створюються нові робочі місця і зростають надходження до бюджетів усіх 

рівнів. Розвиток індустріальних парків дозволяє економічно, екологічно та 

естетично структурувати населені пункти. Проведення Департаментом 

регіонального розвитку організаційних заходів, направлених на створення в 

області першого індустріального парку, у тому числі, із залученням 

підприємств, установ, організацій та фізичних осіб-підприємців, дасть змогу 

розробити концепцію індустріальних парків в області. Необхідний обсяг 

фінансування становить 200 тисяч гривень. 

ВИСТУПИВ: Юрченко О.В., який запропонував детальніше пояснити, що являє 

собою індустріальний парк. Доповідач відповів на поставлене запитання. 

Судакевич В.Г. поцікавився, де планується створювати індустріальний парк. 

Доповідач пояснив, що наразі це питання є відкритим, над ним працюватимуть 

фахівці. 

Баштан О.В. запропонував конкретніше надавати інформацію щодо 

використання зазначеної суми коштів. Він запропонував підтримати даний 

проект рішення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до Програми економічного і 

соціального розвитку Черкаської області на 2016 рік» підтримати і внести на 

розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

2.СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В. Він сказав, що звіт за 2015 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2015-2017 роки підготовлено Департаментом регіонального розвитку на основі 

інформаційних даних та статистичних показників, наданих департаментами 

облдержадміністрації. У звіті висвітлена інформація про стан виконання у 2015 

році проектів регіонального розвитку, передбачених Планом реалізації, суми 

освоєних коштів з початку звітного періоду та з початку реалізації проектів, 

індикатори виконання проектів, їх прогнозні і фактичні значення, а також 

відхилення фактичних значень індикаторів від їх прогнозних показників. Звіт у 

табличному варіанті надано разом із проектом рішення. 

ВИСТУПИВ: Баштан О.В. Він запропонував підтримати даний проект рішення 

і внести на розгляд сесії. 



ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про звіт за 2015 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2015-2017 роки» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

3.СЛУХАЛИ: 

Найдана О.В.  Він зазначив, що метою Програми є створення організаційно-

економічних умов для ефективного здійснення післядипломної підготовки 

(перепідготовки), підвищення кваліфікації та безперервного професійного 

розвитку лікарів області, а також навчання медичних і немедичних працівників 

навичкам надання невідкладної медичної допомоги в екстремальних ситуаціях, 

що дозволить забезпечити ЗОЗ  міст та сільської місцевості 

висококваліфікованими спеціалістами, що підвищить рівень і якість медичних 

послуг населенню Черкаської області. 

ВИСТУПИВ: Баштан О.В. Він попросив конкретизувати фразу «забезпечення 

за сучасними вимогами». Доповідач прокоментував пропозицію. 

Олег Васильович запропонував до пункту, що стосується викладацького 

складу, додати підпункт із пропозицією залучати іноземних фахівців до 

процесу підготовки чи перепідготовки з метою забезпечення європейського 

рівня навчання. Найдан О.В. пояснив, що у протоколах буде прописано обсяг 

вимог (стандарти), є наявна методична література, пропозиції буде враховано в 

процесі реалізації програми, корективи вноситимуться у разі необхідності. 

Павленко І.Ф. запропонував підтримати даний проект рішення і внести на 

розгляд сесії, врахувавши доповнення та пропозиції членів комісії 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про обласну цільову програму забезпечення 

підготовки (перепідготовки) та безперервного професійного розвитку медичних 

кадрів на 2016-2020 роки» підтримати та внести на розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ:  

Сілко Л.А. Вона зачитала звернення депутатів Черкаської обласної ради до 

Кабінету Міністрів України, Міністерства охорони здоров’я України щодо 

поліпшення стану охорони здоров’я, запобіганню виникнення і поширення 

інфекційних хвороб, убезпеченню від епідемій на території області. 

ВИСТУПИЛИ: Судакевич В.Г., який висловив думку, що ця проблема є досить 

важливою на  даний час, оскільки наслідки можуть бути плачевними не лише в 

масштабах області, проблему треба вирішувати терміново у масштабах 

держави; запропонував підтримати дане звернення і внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: звернення депутатів Черкаської обласної ради до Кабінету 

Міністрів України, Міністерства охорони здоров’я України щодо поліпшення 

стану охорони здоров’я, запобіганню виникнення і поширення інфекційних 



хвороб, убезпеченню від епідемій на території області підтримати і внести на 

розгляд сесії (звернення додається, додаток № 1). 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

4.СЛУХАЛИ:  

Чикала Р.О. Він поінформував про стан виконання обласної комплексної 

програми медичного, соціального забезпечення, адаптації, психологічної 

реабілітації, професійної підготовки (перепідготовки) учасників 

антитерористичної операції на 2015-2017 роки (інформація додається додаток 

№ 2). 

ВИСТУПИЛИ: Данилевський В.В. Він сказав, що по трьох пунктах зазначеної 

комплексної програми працює управління освіти і науки; надання допомоги 

педагогами-психологами дітям відповідної категорії, забезпечення пільгового 

харчування та оздоровлення дітей. Найдан О.В. зазначив, що профільне 

управління надає медичну допомогу в питаннях реабілітації учасників АТО. 

Баштан О.В. запропонував підтримати даний проект рішення і внести на 

розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про хід виконання рішення обласної ради від 

24.04.2015 № 39-2/VІ «Про обласну комплексну програму щодо медичного, 

соціального забезпечення, адаптації, психологічної реабілітації, професійної 

підготовки (перепідготовки) учасників антитерористичної операції на 2015-

2017 роки» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

5.СЛУХАЛИ: 

Чикала Р.О. Він зачитав депутатське звернення Кулікова С.С. (про включення 

до порядку денного чергової сесії обласної ради питання  «Про внесення змін  

до обласної програми «Турбота» на 2014-2016 роки). Руслан Олександрович 

прокоментував звернення, висловив свою позицію з даного питання. 

ВИСТУПИЛИ: Баштан О.В. Він запропонував підтримати дане звернення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення  «Про внесення змін  до обласної програми 

«Турбота» на 2014-2016 роки» (депутатське звернення Кулікова С.С.) 

підтримати і внести на розгляд сесії. 

6.СЛУХАЛИ: 

Баштана О.В. Олег Васильович зачитав запит щодо розгляду питання 

збільшення фінансування видатків за бюджетною програмою: «Пільги на 

медичне обслуговування громадянам, які постраждали внаслідок 

Чорнобильської катастрофи». Він, зокрема, зазначив, що наразі існує 

недостатнє фінансування витрат на медикаментозне забезпечення 

постраждалих внаслідок аварії на ЧАЕС. 



Голова комісії повідомив, що депутатські звернення аналогічного змісту 

надійшли від депутатів Сегеди А.В. та Судакевича В.Г., а також лист 

Уманського міського голови Цебрія О.В., розглядати їх доцільно в контексті з 

депутатським запитом (запит, звернення та лист додаються, додаток 3). 

ВИСТУПИЛИ: Судакевич В.Г. Він наголосив, що проблема є досить 

актуальною, потребує вирішення. Запропонував підтримати депутатський 

запит, депутатські звернення та лист Уманського міського голови та внести на 

розгляд сесії (питання порядку денного №7,8,9 об’єднати). 

ВИРІШИЛИ: депутатський запит Баштана О.В. щодо  збільшення фінансування 

видатків за бюджетною програмою: «Пільги на медичне обслуговування 

громадянам, які постраждали внаслідок Чорнобильської катастрофи» 

підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

10.СЛУХАЛИ: 

Баштана О.В. Він повідомив, що на адресу голови постійної комісії надійшов 

лист  Івасенка М.С. «Про забезпечення коштами Черкаської обласної лікарні» 

(Центр радіаційного захисту населення) (лист додається, додаток 4).  

ВИСТУПИЛИ: Івасенко М.С. – голова ЧОО ВГОІ «СОЮЗ ЧОРНОБИЛЬ 

УКРАЇНИ», який акцентував на необхідності достатнього фінансування 

лікування постраждалих від аварії на ЧАЕС. Дудник Л.М. поінформувала про 

особливості лікування ліквідаторів. Баштан О.В. запропонував інформацію 

взяти до відома, оскільки питання перерозподілу фінансування між двома 

лікувальними закладами погоджено. 

ВИРІШИЛИ: інформацію взяти до відома.  

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

11.СЛУХАЛИ: 

Кравченко Н.М. Вона проаналізувала суть запропонованих змін до обласного 

бюджету, зокрема, зазначила, що управлінню охорони здоров’я ОДА 

спрямовуються кошти для придбання відеолапароскопічної стійки з набором 

ендоскопічних інструментів КЗ «Черкаська обласна лікарня ЧОР» та на 

створення запасу медикаментів для лікування вагітних. Департаменту 

соцзахисту населення області виділено кошти на виконання комплексної 

програми «Турбота» по КТКВ 090412 «Інші видатки на соціальний захист 

населення» а також кошти для виплати одноразової грошової допомоги членам 

сімей осіб, смерть яких пов’язана з проведенням антитерористичної операції в 

східних регіонах України (КТКВ250380 «Інші субвенції»). За рахунок залишку 

коштів медичної субвенції станом на 01.06.2016 збільшуються видатки 

Управлінню охорони здоров’я ОДА (зміни до бюджету у матеріалах сесії). 

Доповідач відповіла на запитання членів комісії. 

ВИСТУПИЛИ: Баштан О.В. Він попросив прокоментувати надані ним 

пропозиції щодо внесення змін до розподілу коштів на 2016 рік за КФК «Пільги 

на медичне обслуговування громадянам, які постраждали внаслідок 

Чорнобильської катастрофи», висловив думку, що запропоновані зміни до 

бюджету не є збалансованими. Наталія Миколаївна пояснила, що на даний 



момент немає можливості здійснити дофінансування; до розгляду цього 

питання можна повернутись після розподілу вільного залишку після 01.06.2016. 

Павленко І.Ф. запропонував підтримати проект рішення і внести на розгляд 

сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про внесення змін до рішення обласної ради від 

29.12.2015 № 2-3/VІІ «Про обласний бюджет на 2016 рік» підтримати і внести 

на розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 7; «Проти» - 0; «Утримались» - 2; Не голосували – 0. 

Рішення не прийнято. 

 

12.СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В. Заступник начальника управління охорони здоров’я 

поінформував про систему використання та розподіл медикаментів та виробів 

медичного призначення регіонального резерву, що знаходяться у лікувальних 

закладах. 

ВИСТУПИЛИ: Федорук О.Л., який запропонував інформацію взяти до відома. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про використання та розподіл медикаментів та 

виробів медичного призначення регіонального резерву, що знаходяться у 

лікувальних закладах, взяти до відома. 

 

13.СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В. Він сказав, що проблема забезпечення хворих  препаратами 

інсуліну є надзвичайно актуальною, оскільки інсулін є життєво необхідним 

лікарським засобом і потребує безперебійного вживання протягом усього життя 

хворого, тому є потреба постійно повертатись до розподілу препаратів інсуліну 

та виробів медичного призначення для лікувально-профілактичних закладів 

області (таблиця розподілу інсуліну та виробів медичного призначення між 

лікувально-профілактичними закладами області додається, додаток 3). 

ВИСТУПИЛИ: Бурсак О.В. запропонував підтримати даний проект рішення і 

внести на розгляд сесії. 

ВИРІШИЛИ: проект рішення «Про затвердження розподілу препаратів інсуліну 

та виробів медичного призначення» підтримати і внести на розгляд сесії. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

14.СЛУХАЛИ:    

Чикала Р.О. Доповідач, зокрема, зазначив, що на виконання розпоряджень ОДА 

із залученням комітетів доступності проведено додаткову інвентаризацію 

об’єктів щодо забезпечення безперешкодного доступу людей з інвалідністю до 

об’єктів соціальної інфраструктури; розроблено на місцях плани заходів щодо 

реалізації вищезазначеного. Серед органів місцевого самоврядування найбільш 

потребують обладнання засобами доступності сільські ради в 



Городищенському, Маньківському та Тальнівському районах. Виконання 

заходів програми по створенню на території області безперешкодного 

життєвого середовища продовжується. 

ВИСТУПИЛИ: Сілко Л.А. Вона запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання заходів програми взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 

06.06.2008 № 18-6/V «Про обласну програму «Безбар’єрна Черкащина».  

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

15.СЛУХАЛИ:  

Чикала Р.О. Він, зокрема, зазначив, що протягом звітного періоду 2016 року у 

громадських та інших роботах тимчасового характеру брали участь 3,4 тис. 

осіб. У першому кварталі 2016 року шляхом надання роботодавцям компенсації 

єдиного соціального внеску 133 особи були працевлаштовані на робочі місця в 

різних видах економічної діяльності. Для підвищення конкурентоспроможності 

на ринку праці 3,6 тис. безробітних проходили професійне навчання, 

перенавчання та підвищення кваліфікації. 

ВИСТУПИВ: Нестеренко І.І., який запропонував інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням рішення. 

ВИРІШИЛИ: інформацію про стан виконання заходів програми взяти до 

відома, продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради ради від 

09.08.2013 № 24-3/VІ «Про програму зайнятості населення Черкаської області 

на період до 2017 року». 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

16.СЛУХАЛИ:  

Івашину Ю.Ю. Вона повідомила, що на обліку районних та міських центрів 

соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді перебувало (на початок року) 4238 

сімей у складних життєвих обставинах (10888 дітей).  Протягом звітного 

періоду під соціальним супроводом центрів перебувало 556 сімей, які 

опинилися у складних життєвих обставинах, ще 3682 сімей отримали необхідну 

допомогу без забезпечення соціального супроводу. За цей період знято з 

соціального супроводу 327 сімей, з них 226 – з позитивним результатом. 

ВИСТУПИЛИ: Сілко Л.А., яка запропонувала інформацію взяти до відома, 

продовжити контроль за виконанням даного рішення. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію про виконання заходів програми взяти до відома, 

продовжити  контроль  за  виконанням  рішення  обласної  ради від  28.12.2011  



№ 11-2/VІ «Про обласну цільову соціальну програму реформування системи 

закладів для дітей-сиріт та дітей, позбавлених батьківського піклування, на 

2012-2017 роки». 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

17.СЛУХАЛИ:  

Найдана О.В. Заступник начальника управління охорони здоров’я ОДА 

поінформував присутніх про деякі аспекти співпраці з діалізним центром 

«Фрезеніус», а також вирішення окремих питань співпраці з міською владою. 

ВИСТУПИЛИ: Заступник директора Департаменту охорони здоров’я міської 

ради висловила думку, що з боку обласної ради існує проблема 

недофінансування вартості процедур гемодіалізу для пацієнтів «Фрезеніусу». 

Найдан О.В. запевнив, що все фінансування процедур гемодіалізу відбувається 

відповідно до законів, жодного порушення не існує, проблеми співпраці з 

гемодіалізним центром «Фрезеніус» немає. Баштан О.В. запропонував 

інформацію взяти до відома. 

ВИРІШИЛИ: надану інформацію взяти до відома. 

 

18.СЛУХАЛИ: 

Баштана О.В. Він зачитав лист голови федерації профспілок Черкаської області 

П.Шевченка «Про позицію Федерації профспілок Черкаської області щодо 

підвищення граничної роздрібної ціни на природний газ для побутових 

споживачів». 

ВИСТУПИЛИ: Сілко Л.А., вона запропонувала лист підтримати.  

Додаткових пропозицій не надійшло. 

ВИРІШИЛИ: лист голови федерації профспілок Черкаської області П.Шевченка 

«Про позицію Федерації профспілок Черкаської області щодо підвищення 

граничної роздрібної ціни на природний газ для побутових споживачів» 

підтримати. 

Голосування: «За» - 9; «Проти» - 0; «Утримались» - 0; Не голосували – 0. 

 

 

 

 

Голова комісії                                                                                          Баштан О.В. 

Секретар                                                                                                   Сілко Л.А.                                                               


